
Anonymizováno dle zákona č. 101/2000 Sb. o ochraně osobních údajů

Zápis   č. 14
z veřejného zasedání zastupitelstva města konaného 

dne 26.09.2012 od 17.00 hodin
Přítomni  :  13+1+1+1+1
Omluveni : Ing. František Dufka, Mgr. Michaela Hrdinová, p. Miroslav Jelének, 
                   Mgr. Michal Ratajský  
1. Zahájení

a) ověřovatelé zápisu :   p.Libor Plaček, Ing. Antonín Uhlíř
PRO :  13 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0

    Usnesení : 14/12/01 
    Zastupitelstvo města schválilo ověřovatele zápisu p.Libora Plačka, p.Ing. Antonína 
    Uhlíře

17.10 hodin – příchod p. Ludmila Fízeĺová (stav 14)

a) schválení programu  : tak jak byl zastupitelům zaslán a  vyvěšen na úřední 
desce  :

2. Kontrola plnění usnesení ze zasedání zastupitelstva města konaného 01.08.2012
3. Využití prostor bývalého Penkova statku
4. Převody nemovitostí v k.ú. Hluk

a) výkup pozemku zastavěného cyklostezkou Hluk – Ostrožská Lhota 
p.č. 8154/18

b) prodej pozemku v ulici Orelské – části parcely p.č. 3315/21
c) prodej bytu č.p. 1147/18 včetně poměrné části pozemku p.č. 1600 v ulici Závodní

5. Doplnění finančního výboru o jednoho člena
6. Projednání závěrů ze zasedání finančního výboru
7. Změna termínu posledního zastupitelstva města v roce
8. Informace o činnosti orgánů města a jiné 

 bezdrátový rozhlas
 dětské hřiště u staré základní školy
 rekonstrukce vozovky v ulici Antonínské
 energeticky úsporná opatření na sportovní hale
 kamerový systém
 prezentace města v malovaných mapách
 příjezdová komunikace k Autopalu
 rekonstrukce vozovky v ulici Boršické, vozovka v ulici Orelské
 byty nad garážemi v ulici Závodní
 nové infocentrum
 oprava kanalizace v ulici Kostelní
 nezaměstnanost
 daňové příjmy
 stavy účtů k 26.09.2012

9. Diskuse
10. Závěr
PRO :  14 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0
Usnesení : 14/12/02
Zastupitelstvo města schválilo program zastupitelstva tak, jak byl zastupitelům zaslán 
a vyvěšen na úřední desce.
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17.15. hodin – příchod p. Kateřina Říhová (stav 15)
17.18 hodin – příchod Mgr. Igor Dostal ( stav 16)

2. Kontrola plnění usnesení ze zasedání zastupitelstva města konaného 
30.05.2012
Ing. Šimčík : přednesl kontrolu plnění usnesení ze zasedání zastupitelstva města 
konaného dne 01.08.2012  č. 13/12/01-13/12/16.
Návrh : zastupitelstvo města bere na vědomí kontrolu plnění usnesení  ze zasedání 
zastupitelstva města konaného dne 01.08.2012  č. 13/12/01-13/12/16
PRO :   16  PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0
Usnesení : 14/12/03
Zastupitelstvo města vzalo na vědomí kontrolu plnění usnesení  ze zasedání 
zastupitelstva města konaného dne01.08.2012  č. 13/12/01-13/12/16.

3. Využití prostor bývalého Penkova statku
17.25 hodin – příchod Ing. Martin Křižan (stav 17)
Pro oživení paměti předkládáme usnesení, které jsme přijali 30.11.2011 :
Usnesení : 9/11/06
Zastupitelstvo města schválilo využití bývalého Penkova statku – objekt v ulici 
Hřbitovní :

- byt správce areálu
a dále schválilo, aby vedení města jednalo s orgány kompetentními pro vybudování  
bydlení pro seniory  v ulici Hřbitovní.

Usnesení : 9/11/07
Zastupitelstvo města schválilo využití bývalého Penkova statku – objekt  v ulici 
Sokolské :

- knihovna + informační centrum
- Základní umělecká škola
- Dům dětí a mládeže
- Muzeum jízdy králů
- komerční ubytování 
- klubovna skautů
- další komerční využití 
- sál pro Dům dětí a mládeže a Základní uměleckou školu, případně jiné 

využití

Usnesení : 9/11/08
Zastupitelstvo města schválilo využití bývalého Penkova statku – objekt  v ulici 
Kostelní :

- kotelna na spalování balíků slámy z obilí a řepky
- sklad mobiliáře
- veřejné WC
- zázemí pro účinkující a diváky
- další komerční využití
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Usnesení : 9/11/09
Zastupitelstvo města schválilo využití bývalého Penkova statku – nádvoří :

- amfiteátr pro pořádání kulturních akcí s odnímatelnými sedačkami
- klidová zóna 
- dětské hřiště

Po odstoupení p. Šuránka od záměru rekonstrukce s podílem jeho finančních 
prostředků rada požádala o zpracování názoru na další využití stávajících objektů 
stavební firmy zabývající se podobnými případy, z něhož vyplynulo doporučení 
demolice budov. Jejich zachování, sanace a rekonstrukce i z hlediska finančního 
vychází dokonce o jednotky milionů dráž než demolice a opětovné postavení objektů 
nových. Rovněž dle vyjádření Mgr. Jiřího Mitáčka se nejedná o žádný historický 
objekt a doporučuje demolici. Na základě výše uvedených stanovisek rada na svém 
posledním zasedání 12.09.2012 přijala usnesení doporučující zastupitelstvu zbourání 
objektů mimo budovy v ulici Hřbitovní. To jsme ještě nevěděli o správním řízení ve 
věci prohlášení tzv. Lichnštejnova statku za kulturní památku, které zahájilo 
ministerstvo kultury na podnět p. Miroslava Šuránka. 
Ing. Šimčík :  na základě zahájeného řízení ministerstvem kultury přijela na místní 
šetření PhDr.Jana Spathová, vedoucí oddělení památkové péče Zlínského kraje, 
která vydala stanovisko k tomuto podnětu. Zítra přijedou pracovnice ze Státního 
památkového ústavu v Kroměříži a Městského úřadu v Uh.Hradišti a budou vydávat 
také stanovisko pro ministerstvo.  Město jako vlastník se má k danému podnětu 
taktéž vyjádřit. Do doby, než se ukončí řízení ve věci prohlášení za kulturní památku, 
nelze s objektem nic dělat. Musíme si uvědomit, že prohlášením objektu za kulturní 
památku by se muselo na každou sebemenší opravu žádat památkáře o povolení a 
peníze  na obnovu by  se těžko získávaly .
Návrh : zastupitelstvo města schvaluje prohlášení objektu tzv. Lichnštejnova statku 
č.p. 881, p.č. 1095/1, obec Hluk, okres Uherské Hradiště, kraj Zlínský za kulturní 
památku
PRO :   0 PROTI : 16 ZDRŽEL SE : 1
Usnesení : 14/12/04
Zastupitelstvo města nepřijalo usnesení o prohlášení objektu tzv. Lichnštejnova 
statku č.p. 881, p.č. 1095/1, obec Hluk, okres Uherské Hradiště, kraj Zlínský za 
kulturní památku.

4. Převody nemovitostí v k.ú. Hluk
a) výkup pozemku zastavěného cyklostezkou Hluk – Ostrožská Lhota 

p.č. 8154/18
Je to poslední nevykoupený pozemek pod stezkou, nyní ve vlastnictví Lesů 
ČR, s.p.  V návrhu ceny Lesů ČR ve výši 10.786,- Kč je i cena za zpracování 
znaleckého posudku a za vyhotovení kupní smlouvy. Lesy ještě chtějí po 
městu zaplatit návrh na vklad ve výši 1.000,-Kč. Rada doporučuje převod 
schválit dle návrhu Lesů, na rozpočet bez vlivu.
Návrh : zastupitelstvo města schvaluje výkup pozemku p.č. 8154/18 o výměře 
33 m2  v k.ú. Hluk, zastavěného cyklostezkou Hluk – Ostrožská Lhota od 
Lesů České republiky, s.p., Přemyslova 1106/19, 501 68 Hradec Králové za 
cenu 10.786,-Kč, poplatek za vklad ve výši 1.000,-Kč hradí kupující
PRO :   17 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0
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Usnesení : 14/12/05
Zastupitelstvo města schválilo výkup pozemku p.č. 8154/18 o výměře 33 m2  
v k.ú. Hluk, zastavěného cyklostezkou Hluk – Ostrožská Lhota od Lesů České 
republiky, s.p., Přemyslova 1106/19, 501 68 Hradec Králové za cenu 10.786,-
Kč, poplatek za vklad ve výši 1.000,-Kč hradí kupující.

b) prodej pozemku v ulici Orelské – části parcely p.č. 3315/21
Žádost manželů Remeňových, včetně geometrického plánu byla všem 
zastupitelům zaslána. Rada prodej doporučuje schválit za cenu 450,-Kč/m2

(odhadní cena je 421,-Kč/m2), poplatky hradí kupující. Za 450,-Kč/m2 jsme 
pozemky v ulici Orelské prodávali i ostatním občanům. Na rozpočet bez vlivu.
Návrh : zastupitelstvo města schvaluje prodej pozemku v ulici Orelské – části 
parcely p.č. 3315/21  o výměře 3m2 v k.ú. Hluk,  manželům  Remeňovým za 
cenu 450,-Kč/m2, poplatky hradí kupující.
PRO :   17 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0
Usnesení : 14/12/06
Zastupitelstvo města schválilo prodej pozemku v ulici Orelské – části parcely 
p.č. 3315/21  o výměře 3m2 v k.ú. Hluk,  manželům  Remeňovým za cenu 
450,-Kč/m2, poplatky hradí kupující.

c) prodej bytu č.p. 1147/18 včetně poměrné části pozemku p.č. 1600 v ulici 
Závodní
Byt se snažíme prodat od března letošního roku, bohužel se to nezdařilo ani 
po zveřejnění inzerátů v okresních novinách. Rada uvažovala o pronájmu na 
nějakou kratší dobu do 1 roku. V rámci zjišťování  možných nájemníků jsem 
všem nabízel samozřejmě v první řadě prodej, o nějž projevila zájem p. 
Mlynarcic. Na základě toho jsme  znovu zveřejnili záměr o prodeji, načež p.  
Mlynarcic podala žádost o  koupi za 500.000,-Kč. Rada prodej za tuto cenu 
doporučuje schválit, na rozpočet bez vlivu, s prodejem se při sestavování 
rozpočtu počítalo.
Návrh : zastupitelstvo města schvaluje prodej bytu č.p. 1147/18 včetně 
poměrné části pozemku p.č. 1600 v ulici Závodní, Hluk,  v k.ú. Hluk, p.  
Mlynarcic  za cenu 500.000,-Kč
PRO :   17 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0
Usnesení : 14/12/07
Zastupitelstvo města schválilo prodej bytu č.p. 1147/18 včetně poměrné části 
pozemku p.č. 1600 v ulici Závodní, Hluk,  v k.ú. Hluk, p. Mlynarcic  za cenu 
500.000,-Kč.

5. Doplnění finančního výboru o jednoho člena
Členka finančního výboru p. Habartová se odstěhovala do Uherského Hradiště a 
následně podala rezignaci na členství. Jelikož výbory musí mít lichý počet členů, 
přichází v úvahu buď snížení nebo doplnění o 1 člena. 
Mgr, Braunerová Martina : z finančního výboru vzešel návrh na doplnění o pana 
Zlínského.
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Návrh : zastupitelstvo města bere na vědomí rezignaci p.Habartové na členství ve 
finančním výboru a schvaluje doplnění finančního výboru o  jednoho člena   
p.Zlínského
PRO :   17 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0
Usnesení : 14/12/08
Zastupitelstvo města vzalo na vědomí rezignaci p.Habartové na členství ve finančním 
výboru a schválilo doplnění finančního výboru o  jednoho člena  p. Zlínského.

6. Projednání závěrů ze zasedání finančního výboru
Finanční výbor zasedal dne 25.09.2012 :

a) Smlouva o přeložce zařízení distribuční soustavy č. 13000980
Je to návrh smlouvy od E.ON. Distribuce, a.s. na přeložku vysokého napětí 
v ulici Nad Kaštancem, o níž jsme jednali v květnu, kdy byla schválena 
realizace v roce 2013 a 2014. Dle vyjádření projektanta rozdělení na etapy by 
stavbu  podstatně prodražilo, proto navrhují provést vše naráz. S tím je 
spojeno navýšení, pravděpodobně letošního rozpočtu o 556.272,-Kč. Rada 
smlouvu a změnu doporučuje schválit.
Návrh : zastupitelstvo města schvaluje  navýšení  výdajů v rozpočtu 2012 o 
557.000,-Kč na přeložku vysokého napětí v ulici Nad Kaštancem a  Smlouvu o 
přeložce zařízení distribuční soustavy č. 13000980 s E.ON Distribuce, a.s., 
F.A. Gerstnera 2151/6, 370 49 České Budějovice
PRO :  16 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 1
Usnesení : 14/12/09
Zastupitelstvo města schválilo  navýšení  výdajů v rozpočtu 2012 o 557.000,-
Kč na přeložku vysokého napětí v ulici Nad Kaštancem a  Smlouvu o přeložce 
zařízení distribuční soustavy č. 13000980 s E.ON Distribuce, a.s., F.A. 
Gerstnera 2151/6, 370 49 České Budějovice.

b) Navýšení výdajů v rozpočtu 2012 pro mateřskou školu na nákup nového
sporáku a energií spotřebovaných na vyhřívání koupaliště – celkem o 70.000,-
Kč. Rada změnu doporučuje schválit.
Ing. Šimčík : jenom pro informaci tržby letos na koupališti jsou cca 1.080.000,-
Kč, celkem přišlo 26 tisíc návštěvníků.
Návrh : zastupitelstvo města schvaluje navýšení výdajů v rozpočtu 2012 pro 
Mateřskou školu Hluk na nákup nového sporáku a energií spotřebovaných na 
vyhřívání koupaliště o 70.000,-Kč
PRO :   17 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0
Usnesení : 14/12/10
Zastupitelstvo města schválilo navýšení výdajů v rozpočtu 2012 pro Mateřskou 
školu Hluk na nákup nového sporáku a energií spotřebovaných na vyhřívání 
koupaliště o 70.000,-Kč.

c) Navýšení výdajů v rozpočtu 2012 pro armsport na účast na soutěži Over The 
Top v Německu a na světový pohár profesionálů ve Varšavě o 20.000,-Kč.
Návrh : zastupitelstvo města schvaluje navýšení výdajů v rozpočtu 2012 pro 
Armsport Hluk na účast v soutěžích v Německu a ve Varšavě o 20.000,-Kč
PRO :   17 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0
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Usnesení : 14/12/11
Zastupitelstvo města schválilo navýšení výdajů v rozpočtu 2012 pro Armsport 
Hluk na účast v soutěžích v Německu a ve Varšavě o 20.000,-Kč.

d) Navýšení výdajů v rozpočtu 2012 na nákup zařízení pálenice o 240.000,-Kč
Firma Letasol, spol. s r.o., Kunovice je vlastníkem technologie hlucké 
pálenice, jakož i několika zařízení v dalších obcích. Nabízí odprodej, neboť se 
touto činností nehodlá nadále zabývat. Pokud zařízení neodkoupíme, 
v nejbližší době jej demontuje a odveze, což se již například v Prakšicích 
událo. Je na zváženou, zda město pálenici potřebuje, dle názoru rady ano, 
proto odkup doporučuje schválit. Cena je stanovena znaleckým posudkem.
Ing. Šimčík : budova pálenice  patří 37 vlastníkům, není majetkem města. 
Příští rok bychom chtěli vykoupit co půjde. Minulý týden se zastavil  jeden 
z vlastníků ze severní Moravy s návrhem na prodej podílu městu.
Návrh : zastupitelstvo města schvaluje navýšení výdajů v rozpočtu 2012 na 
nákup zařízení pálenice o 240.000,-Kč
PRO :   17 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0
Usnesení : 14/12/12
Zastupitelstvo města schválilo navýšení výdajů v rozpočtu 2012 na nákup 
zařízení pálenice o 240.000,-Kč.

e) Navýšení výdajů v rozpočtu 2012 na vybudování informačního centra o 
80.000,-Kč
Zřídilo se informační centrum města a vzala se pracovnice na 4 hodiny denně, 
proto je nutné nechat  vyrobit skříně a police do kanceláře.
Návrh : zastupitelstvo města schvaluje navýšení výdajů v rozpočtu 2012 na 
vybudování informačního centra v prostorách chodby a kanceláře obřadní síně 
o 80.000,-Kč
PRO :   17 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0
Usnesení : 14/12/13
Zastupitelstvo města schválilo navýšení výdajů v rozpočtu 2012 na 
vybudování informačního centra v prostorách chodby a kanceláře obřadní síně 
o 80.000,-Kč.

f) Úpravy v rozpočtu
III. Návrh úprav rozpočtu r. 2012

Příjmy -   rozpočet upravený                             66.617.000,--

Odvod z VHP +      967.000,--
           =       67.584.000,--    

Financování – rozpočet schválený             -   16.586.000,--
=        - 16.586.000,--

Výdaje – rozpočet upravený                         50.031.000,--

TJ Spartak - přísp. Armsport +        20.000,--
Knihovna – inf.centrum +        80.000,--
Mateřská škola PO +        70.000,--
Komunální služby – místní hospodářství +      240.000,--    
(nákup zařízení pálenice)
Nad Kaštancem – přeložka VN +      557.000,--          

=          50.998.000,--
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Zástupce městského úřadu p. Juřeníková podrobně seznámila finanční výbor  
s materiálem – III. návrh úprav rozpočtu v r. 2012, členové finančního výboru 
nemají k předloženému materiálu zásadní připomínky a doporučují 
zastupitelstvu tyto úpravy ke schválení.
Návrh : zastupitelstvo města schvaluje  III. návrh úprav rozpočtu roku 2012
PRO :  17 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0
Usnesení : 14/12/14
Zastupitelstvo města schválilo  III. návrh úprav rozpočtu roku 2012.

7. Změna termínu posledního zastupitelstva města v roce
Zákon o obcích ukládá povinnost svolávat zasedání zastupitelstva minimálně 1x za 3 
měsíce. Před mnoha lety naše zastupitelstvo schválilo četnější svolávání, a to 1x za 
2 měsíce. Především z důvodů posledních změn v rozpočtu na daný rok je vhodnější 
uskutečnit poslední zasedání v prosinci. Rada navrhuje, aby poslední letošní 
zasedání proběhlo 12.12.2012 a pak v následujících letech vždy v sudém měsíci. 
Možná první schůze v roce 2013 bude kvůli rozpočtu navržena až na konec února, 
čímž dvouměsíční termín opět nedodržíme, ale pak už by vše mělo probíhat dle 
plánu. Rovněž prodloužení rozpočtového provizoria na 2 měsíce nečiní žádný 
problém, neboť první dva měsíce jsou hluché. Rada termín 12.12.2012 doporučuje 
schválit, na rozpočet bez vlivu.
Návrh : zastupitelstvo města schvaluje termín posledního zasedání zastupitelstva 
města  12.12.2012 a v následujících letech vždy v sudém měsíci
PRO :   17 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0
Usnesení : 14/12/15
Zastupitelstvo města schválilo termín posledního zasedání zastupitelstva města  
12.12.2012 a v následujících letech vždy v sudém měsíci

8. Informace o činnosti orgánů města a jiné 
 bezdrátový rozhlas – žádost je podána celým Mikroregionem Ostrožsko kvůli 

protipovodňovým opatřením, údajně je dotace už schválená, realizace by 
probíhala až v příštím roce. 

 dětské hřiště u staré základní školy – hřiště je v podstatě hotové, bude se 
zamykat, aby se ztížil přístup pro nekalé živly.

 rekonstrukce vozovky v ulici Antonínské – práce se zdržely zpevňováním 
pláně, obrubníky byly níž, proto se předělávaly, koncem příštího týdne se 
bude dělat balená, dodělají se 3 retardéry a značky. Přechod by měl být u 
rodinného domu pana Kočího.
p. Julie  Šuránková :  nezúžila se ulice ?
Ing. Šimčík : ano zúžila,  ale je 6 m, což je normální pro oboustranný provoz.

 energeticky úsporná opatření na sportovní hale – je předaná projektová
dokumentace, rozpočet je 34 mil. Kč, doufáme, že se výběrovým řízením cena 
stáhne. 

 kamerový systém – dotace byla na Slovensku zamítnuta.
 prezentace města v malovaných mapách  - objednalo se 20 kusů nástěnných, 

malovaných map, tvarované, kde jsou zvýrazněné stěžejní body každého 
města a 130 kusů  skládaných map.
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 příjezdová komunikace k Autopalu – Autopal má schválenou stavbu  nové haly 
pro 220 zaměstnanců, proto se zpracovává studie dopravy z ul. Boršické. Ve 
středu 3.10. je schůzka s projektantem.

 rekonstrukce vozovky v ulici Boršické, vozovka v ulici Orelské – město připraví 
projektovou dokumentaci na opravu Boršické ulice a Správa a údržba silnic 
provede opravu. V září se už konala první výrobní porada. Je potřeba opravit  i 
kanalizaci, toto si dají do plánu Slovácké vodárny a kanalizace. Provede se 
výběrové řízení na dodavatele projektu, vyřídí se veškerá povolení pro novou 
cestu s kufrem – 6,5 m široká cesta, podélné stání u rodinných domů, práce 
by měly být hotové v roce  2015.
Orelská – chybí 150 m cesty, je domluveno s dodavatelem Antonínské, že se 
dá drcená suť a na okraj balená směs a zaválcuje se, aby byla cesta  
vyhovující pro základní obslužnost.

 byty nad garážemi v ulici Závodní – přišel Ing. Sochorec s návrhy na stavbu  
bytů nad garážemi v ulici Závodní. Muselo by se jednat s majiteli garáží, ale 
ani územní plán  to nedovoluje, jsou tam  povolené pouze dopravní stavby.

 nové infocentrum – rozjíždí se, pracovnice je na 4 hodiny denně, aktualizuje 
hřbitov.

 oprava kanalizace v ulici Kostelní – během října a listopadu se bude provádět 
oprava celé kanalizace, průjezd i parkování bude omezen. Parkování ve 
Hřbitovní ulici by mělo být během 14 dnů hotové.

 nezaměstnanost - k 31.08.2012 pro Zlínský kraj 8,95 %, pro okres Uherské 
Hradiště je  nezaměstnanost  9,2%.

 daňové příjmy – oproti minulému roku jsme o 321.930,-Kč v minusu, jinak se 
vyvíjí podle očekávání.

 stavy účtů k 26.09.2012
Běžný účet u KB                          5.180.811,--Kč
Běžný účet Česká spořitelna- nájmy DCHB                  1.583.094,--Kč
Inkasní účet Česká spořitelna         28.792,--Kč
Účet HČ                539.736,--Kč
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Celkem účty                                                                        7.332.433,--Kč 

Nesplacené úvěry :
Úvěr Čs.spořitelna – DCHB - dlouhodobý                        7.334.000,--Kč
Úvěr KB – cyklostezka Hluk – Dolní Němčí - dlouhodobý                        3.227.584,--Kč
Celkem účty                      10.561.584,--Kč

9. Diskuse
p. Julie Šuránková : nemohl by se opravit chodník v ulici Hřbitovní ?
Ing. Šimčík : dáme opravu do  návrhu rozpočtu 2013.
p.Marie Plačková : ráda bych všechny pozvala na neděli 30.09.2012 v 16.00 hodin 
na tvrz na  Luhačovickou romanci, hraje Ostrožsko – lhotské divadlo, dále 
05.10.2012 v 16.00 hodin  na tvrz na burzu knih a  v 19.00 hodin  na Koníčky, hraje 
ochotnický spolek Hrozen z Hroznové Lhoty, 12.10.2012 v 18.00 hodin v městském 
kině beseda o knize „Žítkovské bohyně“.
Ing. Pachl : chci se zeptat na vítací cedule do Hluku, mluvilo se o nich na 
zastupitelstvu asi před rokem ?
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Ing. Šimčík : cedule jsou domluvené, máme dodávat  čísla parcel, na kterých by se 
cedule instalovaly.
Ing. Křápek : lavečky v Kaštanci jsou rozkopané, bylo by dobré je zkontrolovat
p. David Hájek : máme v úkolech.
p. Uherková – nemohl by se opravit chodník od obecní směrem k lékárně, je ve 
špatném stavu ?
Ing. Šimčík : poznačím si a opravíme.
Návrh : zastupitelstvo města bere na vědomí  informace o činnosti orgánů města, o 
nezaměstnanosti, o daňových příjmech, stavech účtů a diskusi občanů a zastupitelů
PRO :   17 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0
Usnesení : 14/12/16
Zastupitelstvo města vzalo na vědomí  informace o činnosti orgánů města, o 
nezaměstnanosti, o daňových příjmech, stavech účtů a diskusi občanů a zastupitelů

10. Závěr

Zasedání  bylo ukončeno v 18.30 hodin

Zápis byl vyhotoven dne  02.10.2012

Zapsala: Dana Krhovská

Zápis ověřil :  

p.  Libor Plaček dne  05.10.2012 ………………………….

p. Ing.Antonín Uhlíř dne  02.10.2012 ………………………….

Ing. Jan Šimčík
starosta

Neanonymizovaný  zápis  z jednání zastupitelstva je k dispozici pro občany města 
k nahlédnutí na sekretariátu městského úřadu.




